

No. 9432. CONVENTION ON THE SERVICE ABROAD OF JUDICIAL AND EXTRAJUDICIAL DOCUMENTS IN CIVIL OR COMMERCIAL MATTERS. OPENED FOR SIGNATURE AT THE HAGUE ON 15 NOVEMBER 1965<sup>1</sup>

N° 9432. CONVENTION RELATIVE À LA SIGNIFICATION ET LA NOTIFICATION À L'ÉTRANGER DES ACTES JUDICIAIRES ET EXTRAJUDICIAIRES EN MATIÈRE CIVILE OU COMMERCIALE. OUVERTE À LA SIGNATURE À LA HAYE LE 15 NOVEMBRE 1965<sup>1</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited with the Government of the Netherlands on:*

18 November 1980

SEYCHELLES

(With effect from 1 July 1981.)

*Certified statement was registered by the Netherlands on 14 July 1981.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Gouvernement néerlandais le :*

18 novembre 1980

SEYCHELLES

(Avec effet au 1<sup>er</sup> juillet 1981.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 14 juillet 1981.*

No. 11408. CONVENTION ON THE CONSERVATION OF THE LIVING RESOURCES OF THE SOUTHEAST ATLANTIC. DONE AT ROME ON 23 OCTOBER 1969<sup>2</sup>

N° 11408. CONVENTION SUR LA CONSERVATION DES RESSOURCES BIOLOGIQUES DE L'ATLANTIQUE SUD-EST. FAITE À ROME LE 23 OCTOBRE 1969<sup>2</sup>

#### ADHERENCE

*Instrument deposited with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations on:*

4 June 1981

IRAQ

(With effect from 4 July 1981.)

*Certified statement was registered by the Food and Agriculture Organization of the United Nations on 10 July 1981.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture le :*

4 juin 1981

IRAQ

(Avec effet au 4 juillet 1981.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture le 10 juillet 1981.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 658, p. 163; for subsequent actions, see references in Cumulative Index Nos. 10 to 14, as well as annex A in volumes 908, 920, 928, 955, 987, 1088, 1098, 1102, 1136, 1157 and 1194.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 801, p. 101, for subsequent actions, see references in Cumulative Index Nos. 13 and 14, as well as annex A in volumes 942, 959, 995, 1026, 1031, 1055 and 1213.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 658, p. 163; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 10 à 14, ainsi que l'annexe A des volumes 908, 920, 928, 955, 987, 1088, 1098, 1102, 1136, 1157 et 1194.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 801, p. 101; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 13 et 14, ainsi que l'annexe A des volumes 942, 959, 995, 1026, 1031, 1055 et 1213.